
 Bestyrelsesmøde i Tunø Festivalforening  

Onsdag den 13. august 2014 – Egholmparken  

Mødt: Jørn – Lars – Helle – Jacob – Jannie – Hans – Kamilla – Peter ----- Afbud: Rikke 

Dagsorden: Jørn – Referent: Pelle 

Valg af referent/sekretær:  

 Pelle har tilbudt sin hjælp som sekretær og referent (b-møder) for bestyrelsen. Det blev 

debatteret og der var enighed om at bruge Pelle som sekretær/referent. Pelle vil ligeledes få ansvaret 

for jobbanken, udsendelse/modtagelse af tilmeldinger til p-mad, skolemad, både med mere. Desuden vil 

Pelle blive tovholder omkring evaluering/inspirations dag i Pakhuset den 24. september 2014.  

 

Økonomi: Helle 

 Kathrine fra Festival-Info vil gerne have en ”ekstra” bestyrelsesrepræsentant. Bestyrelsen 

godkendte, at Hans bliver tilknyttet Festival-Info. 

 Helle oplyste at hun ikke har overblik over tallene fra Festival 2014 endnu. Først når hun er 

færdig med at bogføre, samt betalt den sidste moms kan hun se det endelige tal. Men hun har en god 

fornemmelse! Alle regninger bliver betalt, som de kommer ind. Der mangler stadig at komme et par af 

de store. Der kommer en ny formand for Økonomi udvalget, da Ib har valgt at stoppe. Hendes første 

opgaver vil blive at gennemgå udvalgenes tal, en smule dybere, end før gjort. Vi skal måske også kigge 

på vores leverandører. 

 

Præcisering af forretningsorden: Jørn 

 Kommer efter at der var en mail korrespondance, som ikke blev sendt ud til alle. Der kom 

en kraftig reaktion, da en retur meddelelse sendte den ud til alle. Jørn påpeger, at der var tale om 

”korridor” snak, en føler for hvad nogle mente om emnet. Ikke en decideret debat i bestyrelsen og ikke 

for at vedtage noget, uden om nogle i bestyrelsen. ”Jeg er klart til konsensus”, påpeger Jørn. Dette blev 

debatteret og: Det er ok, at debattere ting via mail, til nogle i bestyrelsen, ligesom man kan spørge 

udvalgsformænd eller andre til råds. Men alle beslutninger tages på bestyrelsesmøderne. Dog skal det 

præciseres, at man tænker over, hvad der bliver sendt rundt.  

 

Nye formænd i div. Udvalg: Jørn 

 Der mangler ny formand i PR og der er ikke lige nogen, i det nuværende PR udvalg der vil 

overtage Hannes post. Hanne bliver som skrivende journalist. Den type der skal bruges er en 

Projektleder. Dog gerne en med journalistisk eller grafisk indsigt, men ikke nødvendigvis af uddannelse. 

 Ib har valgt at trække sig som Økonomi udvalgs formand. Anita Pedersen fra Merchandise 

overtager denne plads. Hun er uddannet inden for økonomi, så hun har de rigtige kompetencer.  



 Merchandise: Da Anita bliver ny formand for Økonomi udvalget, mangler der selvklart en 

formand til Merchandise udvalget. Anita har et par mulige afløsere og sonderer terrænet. Hun er selv 

klar til at hjælpe med en glidende overgang, hvor hun er med på sidelinjen. 

 Tenthouse: En succes historie for 2014, men det blev lige rigeligt omfattende arbejde for 

vores formand. Derfor skal vi bruge en formand til et Tenthouse udvalg.  

 Har i nogle gode emner til en formand for et af ovenstående udvalg, så skriv til Pelle på 

sponsor@tunofestival.dk, så vil han videresende emnerne til bestyrelsen. 

 

Kort evaluering af Tunø Festival 2014: 

 Jacob: Bedste festival ever for mig. Meget travlt hos os i år, men alt blev løst til UG. Gået 

rigtigt godt trods travlheden. 

 Jannie: Meget tilfreds med i år. Var dog nogle steder den sædvanlige søndags smutning, 

hvor mange havde taget flugten. TUMA manglede organisering, men det var også første år. Bortset fra 

det, en god festival med hygge og god musik. 

 Hans: Min oplevelse har været rigtig god. Meget passende med antallet af mennesker. En af 

mine bedste festivaller og dejlig stemning. 

 Lars: Fed festival. Torsdag står for mig som super fed, det royale islæt in menté. 

Oplevelsesmæssigt den bedste festival i verden. Pakke ned stemning om søndagen, oplevede jeg også en 

smule træls. 

 Helle: Længe siden jeg er kommet så sent i seng! 2 x kl. 03:00, da der var fede natballer. 

Rigtig god musik og det er gået rigtigt godt, men – hold da op – vi tæller mønter om søndagen. 

 Jørn: Dybt surrealistisk at møde Prins Henrik. Positivt ikke at blive vækket af radio/telefon 

om natten! Skide godt samarbejde udvalgene i mellem. Tenthouse/Kongebyen var en stor succes. Så en 

super god festival. 

Kamilla: God festival, godt musik program og sjovt at være med på diverse vagter. 

Peter: Min bedste – hårdeste – festival. Jeg lavede noget hele tiden, så jeg skal vurdere, 

hvad jeg skal prioritere fremover. Glad for beredskabet fungerede. Qua mit job, kender jeg til 

kommunikation, så jeg kommunikerer godt med diverse officielle mennesker. En fordel for festivallen. 

Kølevognen var ikke pakket optimalt for os i Brunch. Tror jeg har sparet penge på budgettet i år. Så alt i 

alt glimrende. 

 

Køreplan for efteråret: 

 070914: Evaluering på Tunø, med Tunboere og erhversforening. 

 130914: Evaluering på Risdalsvej med formænd og bestyrelse.  

 170914: Budgetmøde – Risdalsvej. 

 240914: Inspirationsdag med evaluering i Pakhuset – Odder. 

011014: Bestyrelsesmøde – Risdalsvej. 
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291014: Regnskabsmøde – Risdalsvej. 

061114: Bestyrelsesmøde – Møllevangsskolen. 

061114: Generalforsamling – Møllevangsskolen. 

 

Musik 2015: Jacob 

 Musikudvalget og bookerne mødes ganske snart. 

 

 

Nyt fra udvalgene: 

 Peter: vagterne ved formand Tom Bollinger har meddelt, at han var klar over, at det gav 

visse problemer at nogle vagter var smuttet om søndagen før tid, og man dermed ikke overholdte en 

aftale vedr. hegnets nedtagelse m.m. – dette sker ikke igen, da han har taget fat om problemet. Tom 

beklager det skete. 

 

Nyt fra Tunø: 

 Enkelte ”øf” over at evalueringsmødet på Tunø, er den 7. september 2014. Det er dagen 

efter deres havnefest! 

 Handlingsplan for Tunø 2011-2020 skal revideres. Tunø Festival har et afsnit deri. Lars tager 

hånd om dette. 

 

Evt.: 

 Almindelig snak om dit og dat og dut  

 

Booking af lokale på Risdalsvej! Brug dette link: 

http://www.supersaas.dk/schedule/tfest/M%C3%B8delokale_Risdalsvej 

http://www.supersaas.dk/schedule/tfest/M%C3%B8delokale_Risdalsvej

